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Referat af bestyrelsesmøde den 24. marts 2022 

 

 

Bestyrelsen for Ejerforeningen Kantorparken 67-77 afholdt møde torsdag den 24.03.2022  

kl. 19.oo i hyggerummet med følgende dagsorden: 
 

   1.    Siden sidst – Nina 

   2.    Fællesudvalget FU - Sanne  

   3.    Afrensning af betonfacader  

   4.    Forslag til generalforsamlingen 

   5.    Væglamper til opgangene - Finn 

   6.    Handicap-P-plads ved nr. 73  

   7.    Dato for næste bestyrelsesmøde  

   8.    Eventuelt 

                   

Tilstede: Nina G. Hannestad, Mette Køhlert, Sanne Birger-Christensen,Jørn Larsen,  

                Alexander Wraa Abildgaard, Finn Møller Jensen og Anders Kajberg.  
 

Add.  1.    Siden sidst - Nina  
     - Der har været arbejdslørdag, hvor vi fik lavet mange opgaver og der var god  
                  stemning. Jørn har delt de sidste opgaver ud til de fleste af dem, der ville have 

       en opgave. Der er nogle få opgaver, som egner sig bedst til lidt varmere vejr.  
                 

     Add.  2.    Fællesudvalget FU - Sanne  
 - Der har ikke været møde i FU siden sidste bestyrelsesmøde. Så intet nyt. 

   
     Add.  3.    Afrensning af betonfacader  
 - Dette punkt tages op igen på næste bestyrelsesmøde i sammenhæng med

   gennemgang af vores 10-års vedligeholdelses- og fornyelsesplan.  
       

Add.  4.    Forslag til generalforsamlingen 
     - Der blev indledningsvist set på 10-års planen som skal færdiggøres på vores 

       næste bestyrelsesmøde, da den skal fremlægges på årets generalforsamling. 
 
Add.  5.    Væglamper til opgangene – Finn 

     - En del væglamper trænger til udskiftning. Finn udvælger den type væglampe 
       det skal være og fremlægger prisoverslag på næste bestyrelsesmøde. 

  
Add.  6.    Handicap-P-plads ved nr. 73 
     - Det blev drøftet, om vi kan lave handicap-parkeringspladser. Det blev besluttet, 

       at der indkøbes 3 stk handicap-parkeringsskilte og udvælges pladser tæt på 
       bygningen og indgangene. Det er nødvendigt, at brugerne har et handicapkort, 

       for at bruge pladsen. Såfremt man har et handicapkort, kan man ansøge om 
       en af handicap-parkeringspladserne ved at skrive til bestyrelsen. 
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Add.  7.     Dato for næste bestyrelsesmøde 
     - Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 19. april kl. 19.oo i hyggerummet. 

     - Det blev besluttet at holde konstitueringsmøde i bestyrelsen efter årets 
       generalforsamling. Mødet bliver tirsdag den 24. maj kl. 18.15 – 18.45. Vi 

       mødes i hyggerummet. 
  
Add.  8.    Eventuelt 

     - Vi skal på næste møde have et punkt på om arbejsgrupper. 
 

 
   
      

    
 

           
  

 
  
                 

 
                  


